
Motion: Arbetarrepresentation vid 
nämndernas studiebesök
När nämnderna är på studiebesök träffar man vanligtvis en verksamhetschef, 
förvaltningsdirektör, VD eller dylikt. Denne ger då nämnden en dragning om organisationens 
uppbyggnad och syfte, vilket givetvis är i nämndens intresse.  Eventuellt får någon från 
verksamheten visa olika lokaler och berätta om rutiner med mera. Detta i sig är givetvis helt i 
sin ordning, men Vänsterpartiet menar här att nämnderna får en begränsad bild av 
verksamheten.
En verksamhetschef (eller dylikt) har ett intresse av att framställa organisationen på bästa 
möjliga sätt. Medarbetare kan ha avvikande åsikter om hur det står till med exempelvis 
arbetsmiljö, stress, arbetstider och måluppfyllnad. 
Kommunfullmäktige bör därför sträva efter att medarbetarna görs hörda i större utsträckning 
så att nämnderna kan få en klarare bild av hur verksamheterna är och upplevs av vår personal.
Vänsterpartiet föreslår därför att man vid studiebesök passar på att i större utsträckning 
möjliggöra för arbetarnas perspektiv att komma fram och att ge dem möjlighet att presentera 
sina erfarenheter av att arbeta i Karlstads kommun.
 Vi yrkar därför på:

• att det vid varje studiebesök som nämnderna gör ska en fackligt förtroendevald, ett 
skyddsombud eller en arbetsplatsrepresentant finnas på plats för att svara på frågor 
kring verksamheten

• att detta möte ska ske utan att verksamhetschef eller dylikt finns närvarande
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